
Referat  
Forældrerådsmøde  

 

Tirsdag d. 13. december 2022 
 

kl. 16.00 - 18.00 
 
 

 

Forældre:  
Michelle Thorsted, Randi Philipp, Simone Rostgaard,  

Heidi Nielsen, Kasper Østergaard 
 

Ansatte: Asta og Charlotte 
 
 

 
1. Orientering fra børnehaven 

               
○ Bygninger og legeplads - status 

Der er lagt lidt ro på vores udvidelsesplaner. 
 Information herom blev givet til vores seneste forældremøde som  

bestyrelsen havde indkaldt til. 
Vi får besked om vi modtager penge fra Nordea Fonden medio dec 
2022. 
 

○ Dagligdagen i børnehaven 
Tema omkring Pippi - sluttede af med hyggelig forældrekaffe 
Nu har vi tema om jul. Vi har masser af god underholdning med vores 
nisser og børnenes julefrokost afholdes i børnehaven med en platte 
leveret af Hotel Rødding. 
 
Vi har ændret lidt i vores dagligdag, for at skabe rolige øjeblikke. 
Kasper roser det fine skriv på vores fredagshilsen herom. 
 

○ Antal børn  
Vi er pt 34 børn i børnehaven. De næste børn starter 1. april 
Skoleindskrivning i november. Der var 2 der ikke dukkede op.. Disse to 
pladser er allerede besat til anden side fra vores venteliste. 
 

○ Ansatte:  
Kristina er raskmeldt fra januar 2023. Anna har sidste arbejdsdag d. 21. 
december. Matilde i SFO stopper med udgangen af januar 2023. Hun 
starter herefter på lærerseminariet. 
 



○ Forældresamtaler 
Alle forældre har været inviteret til en samtale om deres børns trivsel i 
børnehaven. Vi prioriterer højt at tale med forældrene om deres børns 
udvikling. 

○ Temauger - Herunder jul og julecafé 
Gode tilbagemeldinger fra vores julecafe. Dejligt at der var mange 
områder på hele skolen hvor man som familie kunne hygge sig. 
Julegudstjeneste - forældre er velkomne - risengrød i børnehaven 
efterfølgende. 
 

○ Prisjusteringer på prisen på en børnehaveplads. Pr. 1. januar ændres 
prisen fra 1895 til 1995,-kr.  
Skolepenge taksterne vil også blive reguleret.  
 

○ Vi får en studerende fra pædagogseminariet d. 1. februar - Lianne skal 
være vejleder. 
 

○ Charlotte har deltaget i et ledernetværket i region syd i for nylig. 
Vi har så meget at være stolte af her på stedet. En børnehave og en sfo 
med masser af sjove aktiviteter og et team af dygtige medarbejdere. og 
et godt samarbejde mellem børnehave og skole. 
 

○ Mus samtaler 
Alle medarbejder har nu været til MUS samtale. 
Det handler ikke kun om udvikling af den enkelte medarbejder - men 
også en fortsat udvikling af Rødding Friskole og børnehave som 
helhed. 
I år har skemaets omdrejningspunkter været:  

● Medarbejderens trivsel  
● Kollega samarbejde 
● Barnets perspektiv 
● Forældresamarbejde 
● Forholdet til ledelsen 
● Fokuspunkter i det kommende år. 

Charlotte laver en samlet tilbagemelding til de ansatte til et 
personalemøde i januar. 
 

○ Jens har søgt en fond om penge til et flygel i Laden. Han har i hans 
ansøgning bl.a lagt vægt på vores sangaftener, hvor vi inviterer byens 
borgere og andre interesserede ind. Vi har fået 25.000,- kr 

 
     2. Opstart som ny medarbejder i børnehaven. 

- Dialog med Asta om hendes første tid i børnehaven. 
Asta indledte med Søren Kierkegaards ord: 
“At vore er at miste fodfæste for en stund.”  
Det har været en spændende proces, at starte på Rødding Friskole. Asta 
fortæller, at alle har taget rigtig godt imod hende og det har været godt for 



hende at være på besøg i flere forskellige sammenhænge inden opstart. Både 
sammen med børnene, sammen med kollegaer og til Ladefestival.  
Forældrene gav Asta mange positive tilbagemeldinger om hvordan hun hurtigt 
var en naturlig del af hverdagen i børnehaven. Det var trygt og godt både for 
børn og forældre. 

       
     3. Støtteforeningen for Rødding Friskole og børnehave v/Randi 
 Støtteforeningen har fået 10.000,- kr til træer af Frøs Herred. 
 Halloweenfesten var en stor succes med god opbakning. 

D. 24. januar deltager støtteforeningen i et bestyrelsesmøde for at få en dialog 
om hvordan man i støtteforeningsregi og i bestyrelsesregi kan samarbejde. 
Der er generalforsamling i støtteforeningen i foråret og man håber på god 
opbakning. Man sidder i støtteforeningens bestyrelse for et år af gangen. 
Næste arrangement er en håndbold aften med storskærm, når de danske  
herrer skal spille VM i januar  
Dernæst vil støtteforeningen gerne være behjælpelig med at sælge kage til  
Musicalforestillingen, hvor der også vil være mulighed for at indbetale 

kontingent. 
      
     4.   Orientering fra bestyrelsen v/Randi 
 Ved seneste bestyrelsesmødet blev skolens økonomi gennemgået. 
 Bestyrelsen havde indkaldt til et forældremøde om skolens vedtægter. En  

Aften, hvor mange forskellige holdninger til vedtægterne blev debatteret. En  
rigtig fin aften, hvor bestyrelsen nu arbejder videre med inputtene herfra. 
Der er et arbejde i gang med at udarbejde en APV for de ansatte. 
Eleverne skal deltage i en trivselsmåling. Anne og Pernille har været  
tovholdere i udarbejdelsen heraf. 
I bestyrelsen er der forslag om, at man gerne sætter fokus på vores  
værdigrundlag. 

 
     5.  Runden rundt. 

Her har forældre mulighed for at stille spørgsmål, eller komme med 
kommentarer til dagligdagen i børnehaven. 

  
 Michelle spørger til hvor ofte de ansatte får genopfrisket deres førstehjælp.  

- Det er ved at være tiden til det igen for de ansatte. 
  
 Heidi nævner at vores fotograf er dygtig men dyr. Hun håber at hans  

efterfølgere vil lave en digital løsning så man kan sidde hjemme og vælge 
billederne. 

 
 Kasper savner den frugtordning børnehaven engang havde, men har samtidig  

fuld forståelse for at det er en stor opgave for de ansatte at forberede frugten. 
Dernæst roser Kasper det pædagogiske niveau. Det er virkelig skønt at være  
forældre til et barn i en børnehave hvor fagligheden er så høj. 
 
Simone roser måden Tina er kommet tilbage efter uddannelse. Det er skønt at  



se hendes engagement og at både kollegaer og børnehaven som helhed har  
givet hende plads til at få lov at blomstre som hun gør. 
Dejligt, at der er ro på personalegruppen - der er nu et stærkt team af  
medarbejdere. 
Vi favner børnene bredt. 
Simone er dernæst interesseret i at høre om vi er dykket mere ned i de  
observationer der blev gjort i fht til piger og drenges leg ved seneste tilsyn. 
Hertil svares, at vi har debatteret det flere gange i personalegruppen. 
 
 

     5. Evt - Dato for næste møde:  
14. marts kl. 16.00-18.00 Simone har kage med. 

 


